
 

 

ELEVRÅDET VED FROLAND SKOLE - UNGDOMSTRINNET. 

 

REFERAT fra møtet 11.02.2025 

 

Navn Kl Fast Vara Funksjon 

Hanna Homstøl Tveit 
 
Ingrid Andrea Bore 

8A      X  

X 

 

 

Adam Lyngroth 

Andrine Skårland 

8B X  

X 

 

Emilie Konstanse 
Vanebo-Høyland 
 
Jakob Hurvenes 

8C X  

X 

 

 

Emil Hortemo 
 
Lone Skogheim 

8D X  

X 

 

 

Einar A. Eriksen 

Elise Grønlund 

9A X  

X 

 

 

Jerusha J. Inayat 
 
Andreas Dalsmo  

9B X  

X 

 

Mathias Hodne 
 
Lingmaung Kintha  

9C X  

X 

 

Leanna Grestad 

Georg Bygdås 
 

9D X  

X 

 
  

Sofie G. Rasmussen 

Gabriel D. Strandli 

10A X  

X 

Nestleder (smu/su) 

Christian R. Stømne  
 

Milly Rose Jensen 

10B X  

X 

 
 

Amalie Kvalbein-Olsen 
 
Evelyn Abrahamsen- 
Aanonsen 

10C X  

X 

Leder (smu/su) 

 

      



 

 

Saker Beskrivelse Avsvar/hvem tar saken videre? 

Vedtak 

Saker fra sist:  
 

NB! Praktiske oppgaver i klasserom går via 
kontaktlærer, ikke elevråd. 

Info  - Amalie: elevrådsleder 
- Sofie: nestleder. 

 
Vara til samarbeidsutvalg: 
 
(Christian, Adam, Einar og Hanna) 

 
 

                            

 Ungdata-undersøkelsen -«Hvordan har dere som ungdommer det når 
dere vokser opp?» 
 
-Resultatene blir brukt av kommunen og 
forskningssammenheng, så viktig å svare seriøst. 
 
-Gjennomføres tirsdag 28.januar før lunsj. 

 Håndtak på vindu i 9B og 

grupperom på 9A. 

 

Kan også redusere varmen 

i 9A sitt grupperom. 

Dag:  Melding er sendt vaktmester. Avventer 
svar. 

 Er det mulig å åpne hallen 

i langfri? 
Dag/Aina/Katrine:  



 Er det mulig at meldinger 

som sendes til foresatte 

også sendes til elever? 

Ellen: Dette må undersøkes nærmere. Det virker 
som en mulighet at elever får beskjeder på mail, 
men usikkert på om det vil fungerer i praksis.  

 Ønske om mikrobølgeovn i 

kantina 
Isa/Aina: Dette sees det på muligheten for. 

 Hogstkurs- Er det mulig å 

flytte til våren istede for 

høsten, slik at alle som 

ønsker kan bli med? 

Rune: Hogstkurset er satt litt opp pga tilbud ifra 
instruktører og de sin timeplan, og også litt med 
tanke på snø og muligheter for å klare å 
gjennomføre planting og hogst, men jeg kan 
prøve å sjekke ut om det lar seg gjøre. Men det 
må nevnes at jeg har et budsjett som tilsier at 
det ikke kan med ett ubegrenset antall elever, 
tipper pr 2024 at vi kunne hatt 16/18 max, men 
det kan gå opp eller ned alt etter hva jeg blir 
sponset. 

 Er det mulig å få tilbud om 

å ta jegerprøven på skolen? 
Rune/Aina: 

 Guttegarderoben i 

gamlehallen:  

 

-Flere av dusjene virker 

ikke, og de som virker er 

kalde. 

 

- Lås til 

guttetoalettet i 

garderoben må 

fikses. 

Dag: Melding er sendt vaktmester. Avventer 
svar. 



 Det mangler klokker i 10A 

og 10B.(musikkrom) 

 

Og garderobene.. 

 

 

Ellen:Klokkene er nå bestilt til klasserommene i 
nybygget, musikkrommet og kantina og de er 
ankommet skolen. Venter på at teknisk henger 
de opp. 
 
Når det gjelder klokker i garderobene (hallen?), 
så er det Frolandia som eventuelt må ordne 
med det – da dette ikke tilhører skolen. 

 Ønske om å få lov å lade 

uten å få anmerkning om 

man har glemt det. 

 

Dette må lærerne snakke 

om. 

Aina/alle: 

  Ønske om å ta kontanter i 

kantina. 
Ellen: Vi har pr. dags dato ikke mulighet til å ta 
imot kontanter i kantina.  
 

1. 
 

Folie ved toalett 10 C 

mangler. 
 

2. Ønske om salg av tyggis i 

kantina 
 



3. Kantina: 

-mye søppel og matrester  

-hærverk 

 

Generelt: mye hærverk og 

ødeleggelser rundt på 

skolen. 

Elevrådsrepresentantene snakker i sine klasser: 
Veldig unødvendig og ressurskrevende både 
iforhold til økonomi og tid. 

Froland skole   

Signe Gunn Skjeggedal Usterud   

 Elevrådskontakt                                                      

HUSK  Å  MELDE FRA TIL VARA  DERSOM DU IKKE KAN KOMME. 

 


